
Zfpis z valn6 hromadv Asociace konnunikainfch agentur

Cesk6 republiky. spolel'r (AKA)

Datum a misto konfnf valn6 hromady: Rozko5n6ho 5, 150 00 Praha 5 dne 14.II.2017
Svolavatel valn6 hromady: PhDr. Marek Hlavica, lChairman, z povdieni Prezidta
Valn6 hromada svol6na: Dopisem ze dne 12.10.2017
Piitomni: viz Listina piitomnych

Program:
1. Zahhjeni, zprtwa o podtu piitomnlfch a kontrola usnii5enischopnosti valn6 hromady
2. Volba org6nti valn6 hromady
3. Uprava stanov AKA
4. Zprtvaprezidia
5. Rozhodnuti o vstupu AKA do PIAF, a.s.

6. Rozpodet a plan AKA a ARA s, spol. s r.o. na rok 2018
7. Certifikace dlensklfch agentur AKA
8. Zixdr

Pribdh iedn6ni:

l. Zahhjenf, zpriva o poitu piitomnych a kontrola usnri5enischopnosti valn6
hromady valn6 hromady

Schizi valn6 hromady (drile jen ,,VH") zahdjll v 9:18 h l?rezident AKA, pan Jan Binar. 49
piitomnych se zapsalo do listiny piitomnych. Chairman AKA, pan PhDr. Marek Hlavica, ovdiil, Ze

VH je usn6Senischopnii.

2. Volba orgdnri valn6 hromady

2.1Prezident AKA, pan Jan Binar, navrhl, aby piedsedou VH byl zvolen pan PhDr. Marek Hlavica.
Piitomni hlasovali o panu PhDr. Marku Hlavicovi jako piedsedovi VH takto:

PRO: IOO% PROTI: niKdo ZDKZELI SE: niKdo

Pan PhDr. Marek Hlavica bvl zvolen piedsedou VH

VH n6slednd fidil jeji piedseda.

2.2. Prezident AKA, pan Jan Binar, navrhl, aby dleny mandiito'v6 a volerbni komise byli zvoleni pan
Jan Binar, pan Ondiej Novrik apani Lucie eeSpivov6.

Hlasov6no o tomto sloZeni mandiitov6 a volebni komise: pan Jan Binar, pan Ondiej Novrik a panf
Lucie Ce5pivov6 s tfmto vysledkem:

PRO: 100% PROTI: nikdo ZDRZELI SE: nikclo



2.3. ilenov6 mandftovd a volebnf komise zvolili ze svdho stiedu pani Lucii Cespivovou jako

piedsedu komise apanaJan Binara apanaOndieje Nov6ka jako skrut6tory.

2.4. Piedseda VH navrhl, aby zapisovatelem byla AdvokStni kancel6i Mgr. Aleny Straubov6,

a,Cvok6tky, v substitudnfm zastoupeni Mgr. Pavlem Schreiber,lm, advok6tem. O tomto n6vrhu bylo

hlasovdno takto:

PRO: 100% PROTI: nikdo ZDRZELI SE: niKdo

A,dvokitni kancelii Msr. Alenv Straubov6" advokitkv, v subrstituinfm zastounenf Msr.
Pavlem Schreiberem. advokftem. bvla zvolena zapisovatelem.

2.5. Piedseda VH navrhl, aby ovdiovatelem byl pan Petr La5tovka. O tomto nS.vrhu bylo hlasov6no

takto:

PRO: 100% PROTI: nikdo ZDRZELI SE: NiKdO

lan Petr La5tovka bvl zvolen oviiovatelem zripisu.

3. Uprava stanov AKA

3.1. pfedseda VH navrhl, aby byla schv6lena riprava stanov AKA. .Piitomnf byli s navrhovanou

irpravou stanov na mistd i6dnd sezn6meni.

O schv6leni ripravy stanov AKA bylo hlasov6no takto:
PRO: 57 hlasrl PROTI: nikdo ZDRLELI SE: niKdo

(lprava stanov AKA bvla schvflena.

4. Zprtva Prezidia

Pan Binar, Prezident AKA, zhodnotil dinnost AKA. Vyzdvihl rra;s&zer7i vSech pracovnich skupin

v r6mci AKA a upozoriuje, Ze dlenov6 pracovnich skupin ddlerji tuto dinnost bezplatnd abeznfroku
na honor6i. Upozomil teL na technologicky r,yvoj v oboru a navrhuje zapojit do jednotliqich
pracovnich komisi piedev5im mlad5i kolegy.

Pan Binar dSle informoval o nabidce pana StdpAnka na moZnost zakoupenf podilu v obchodni

korporaci PIAF, a.s..

Pan Binar diie zminil stav rozpodtu AKA, kterj je nyni s piebytl<em a hospodaieni AKA je
vyrovnand a konzervativni. Pan Binar poZaduje piedev5lm proaktivni piistup v5ech dlenfi

v drisledku neust6le se mdniciho technologick6ho vyvoje a upozomil na navy5ovani objemu dat v
rzimci webu, na kter6 se bude tieba technologicky piipravit, aby dlenovd AKA byli nad6le siln;im
n-r6dem na trhu. Yyzval t6Z vSechny dleny AKA, aby na valnd hromad,5, kter6 se bude konat na jaie
pii5tiho roku, piednesli n6vrhy dal5iho smdiov6ni a vyvoje AKA.



Pan Martin Kldo r.ystoupil a referoval o pracovni skupind S,cutdZe a zdfiraznil piedev5im nutnost
aktivace arozvijeni trhu. Vyzdvihl akci IMC AWARDS a Liidddlen.y, aby se do sout6Ze zapojili.
V r6mci minul6ho rodniku skondila CR jako druh6 v poiacli. V r6rnci projektu PIAF pomahala
pracovni skupina s obsahem akce a jeho n6plni. Pan Kldo d6le poLddal pana Ondieje Gottwalda,
aby zajistil podklady zIiACA. Vyzdvihl zapojeni skupiny v rdmci propagace AKA.

D6le pokraduje Petr La5tovka a prezentoval dinnost digit6ln:ich agentur a informoval VH, Le byl
opdtovnd zvolen piedsedou digitrilni sekce AKA. V r6mci srr6 pir6n'5ky piedev5im upozornil na
nutnost propagace digit6lnich agentur a informoval, Le do skupiny vstoupily dvd nov6 agentury.
Ditle zdtnaznil aktivni dinnost digit6lni sekce a jeji zapojeni ve struktur6ch AKA a jeji participaci
na soutdZich PIAF a EFFIE. Vyzdvihl pr6ci jednotlirych dlenii AKA, jeZ jsou velmi aktivni v riimci
sekce digit6lnich agentur. Upozornil na nutnost Setieni z drivodu trvajici ekonomickd konjunktury,
kter6 se mttLe kdykoliv obrStit. Zdttraznil teL, Le trh je nyni na vzestupu, avSak probldmem je drah6
pracovni sfla v oboru. Upozornil na dinnost akademie, do kterd sre piihla5uje mnoho novych
studentri.

Pan La5tovka d6le referoval o publikaci Fdrovy tendr, kterou navrhuje co nejvice Siiit mezi dleny
AKA. Vyzdvihl tei vzi$emn6 setk6v6ni v r6mci agentur, pii kter;ich se sdili nov6 pohledy a aktivity
pro pr6ci v rdmci trhu (nov6 technologie, automatizace, apod.). K tornuto pak sddlil, Ze jednotlivd
aktivity jsou prezentovilny na Facebooku nebo na webu AKA.

Pan Binar nav6,zal na pana La5tovku a apeloval na dleny AKA, aby se vice zapojili do dinnosti
AKA, nebot' je qiihodnd sdflet spoledn6 hodnoty a aktivity.

Pracovni skupinu Procesy a stanovy prezentoval pan Binar a srd€lil, Le v rttmci skupiny probih6 vSe

optimrllnE. V riimci sv6ho vystoupeni piedev5im upozornil na.nutnost z:mdn struktur AKA v pifpadd
vlastnick6ho vstupu do PIAF, a.s. a d6le informoval o nutnosti certifikaLce dlenri v rdmci AKA.

Martin Kldo prezentoval dinnost skupiny zabyvajici se soutdZi EFFIIi, kter6 v race 2017 rozjiLdi
novy piistup k dan6 soutdZi. Piedev5im doSlo ke zmdnd zprisobu hlasovdnf a hodnoceni. Byl
zaveden novy styl komunikace ateL booklet ti,kajici se ,,grilov6ni poroty". Pan Kldo drlle apeloval
na vdt5i zapojeni dlenfi AKA do dan6 soutdZe azdttraznil, Ze rLovd zaviiddn|pravidla piihlaSovrlni a
hodnoceni nemaji vliv na mnoZstvi piihl6Sek, kter6 spi5e stoupaji. BylarteZvyzdviLena vy55i kvalita
sout6Ze a zisk noqfch partnerri.

Pan Ondiej Nov6k doplnil, 2e soutdl. se velmi zdaiila a poildal dle;ny AKA, aby se zapojili do
piipominkovrlnf soutdZe EFFIE a snaZili se zajistit sponzory. Podotkl t1i2, Leje tieba zajistit skupinu
partnert, jeZ budou propagovat sout6Z na komerdnibazi.

Pan Noviik dfie vyzdvihl image soutdZe EFFIE, kter5 mriZe piispdt k propagaci AKA a navrhl se

zamdiit i na galaveder sout6Ze,ktery by mdl byt novd koncipo.,'any a zajistit vy55i piisun finandnich
prostiedkti.

Pracovni skupinu Yztahy s klienty prezentovala pani Lucie Ce5pivov6, kter6 apelovala na vdt5i
zapojeni dlenri AKA v r6mci skupiny. Prczentovitna byla piedev5im d;innost na projektech Fdrovy
tendr a metodika zadtvfni veiejn;fch zakdzek. Sddleno, le byl proveden vyzkum mezi zadavateli a
bylo zji5tdno, Le vdt5i znalost je vykazov6na v oblasti zadiwdni veitjnych zakinek neZ, v r6mci
pravidel fdrovdho tendru. Pani ee5pivov6 d6le uvedla, Ze se sk:upina bude zarndiovat na vzddlfxini
jednotlivych dlenti AKA v riimci piedmdtn6 problematiky.

Pani Ce5pivovrl d6le informovala, Le d,o tisku jiZ byla vypu5tlnabroluratykajici se problematiky
fdrovdho tendru s tim, Ze pracovnf skupina m6, zdjem projednat problematiku se zadavateli a



vylep5ovat metodiku zaddvitni veiejnych zakdzek. Vyzdvihla t6Z spolupr6ci s dal5imi oborovymi
organizacemi a kvalitu jednotlivfch certifikadnich kurzri. Pre:zentov6ny byly aktivity pro rok 2018,
a to piedev5im setkdni s tzv. ambasadory a zlep5ov6ni metodtky .zadtvhni veiejnych zakhzek,
Skoleni problematiky f6rov6ho tendru a zadiwini veiejnych zakfnek a prov6ddni vyzkumri dopadu
aktivit AKA na trh a tendry.

Pan Hlavica upozornil na dotaznik EACA - Pitch risk evaluation, ktery ie5i faktor zisku
v jednotlivych oblastech na trhu a poLadal o jeho pouLivdni v r:6mci zadtxaciho iizeni.

Panf CeSpivov6 ztwdrem poLhdala dleny o dodrZoviini pravidel f6rov6ho tendru a o vdt5i
komunikaci s AKA, nebot' tato vLdy poskytuje k dotazrim a podndtirn zp6tnou vazbu a piipadnou
pomoc.

Pracovni skupinu Image prezentoval pan Slezrik a uvedl, Ze hlavnim irkolem skupiny byla Image
kampail AKA, kter6 m61a propagovat spolek napiid generacemi. Vyz;dvihl pr6ci skupiny, kter6 se

zamEilla na spi5e dlouhodobou propagaci AKA a nikoliv na je'dnoftaovou kampari, kter6 by nemdla
dlouhodoby efekt. DSle upozornil na noqi web AKA, kterlf by mdl bja spu5tdn v lednu roku 2018.
V riimci pracovni skupiny se budou zamdiovat na zlep5eni komunil.:ace AKA na soci6lnich siti,
piedevSim na facebooku, piideml. je plinov6n facebookovy profil l\KA, ktery byl mdl za rikol
piin65et novinky a propagovat akce AKA (EFFIE, Na kafe, DIGI AKA., apod.).

Ondiej Gottwald dttle prezentoval pracovni skupinu Data a navrhl bliiZe spolupracovat se skupinou
Deloitte CR na zpracovini dat dlenri AKA. Zmindna nov6 studie Delc,itte, dle nilkaZde l EUR do
reklamy generuje 7 EUR na HDP piislu5n6ho st6tu. Marek Hlavica upozornil, Le vyzkum Deloitte
propaguje v r6mci medii za AKA. S HospodSiskou komorou CR se AKA snali zajistit studii
hodnoty kreativniho prfrmyslu. Spolupr6ce se zaji5t'uje i v r6mci rahouskd hospodaisk6 komory.
Chybi v5ak prostiedky, kterd se AKA bude snaZit zajistit.

Skupinu Data drile prezentuje Ondiej Nov6k a vyzdvihuje spolupr6ci s digit6lnimi agenturami a
apeluje na zapojeni dal5ich dlenri do pr6ce skupiny. Snaha o k.omunikaci s iSU o zaji5t6nf statistik
v r6mci komunikadniho prrimyslu. Snaha o vytvoieni n6vodu jak postupovat s daty a jak k nim
piistupovat v r6mci dinnosti reklamni agentury. Upozomdno, ie je piipravov6n booklet o vyuZiti dat
v r6mci soutdZe EFFIE.

Pracovni skupinu Yzddlfxini prezentoval pan Hlavica a sd61i1, Le nejvyznamndjSi skupinou v tdto
oblasti je DIGI AKA. Diie vyzdvihl Skoleni o vyjednSvitni a ja1< zachfnet s procurementy.
Upozorndno na Skoleni Paula Arnolda o efektivitd komunikace v r6mci EFFIE. Pan Hlavica
piftomnym navrhl piipravit podobny seminrii/Skoleni pro jednotlivd kli,enty dlenii AKA.

Pan Hlavica k tdmatu d61e uvedl, Ze je spi5e poptrivka pro specifickych a krat5ich Skoleni, kter6 se

zabyvaji specifickymi tdmaty. Navrhl se zabyvat piedev5im komunikaci na soci6lnich siti, autorsko
pr6vni ochranou dat a problematice GDPR. Pan Hlavica pot6 apeloval na piitomnd na dleny AKA,
aby se zapojili do jednotlivych Skoleni, kterd by mohli i piipadnd sami :zajistit a organizovat.

Skupinu Interni komunikace prezentoval pan Hlavica a sddlil, Ze jejim cilem je zajistit povddomi o
aktivit6ch AKA mezi zamdstnanci dlenri AKA a tdL snaha o zrji5t6ni k.omunikace v r6mci asistentfi
ieditelri jednotlivych dlenri AKA. V rdmci skupiny dochini k postupnd:mu vybudov6ni komunikace
mezitzv.,,klubem dobrych du5f". tedy asistentek jednotlivych feditehi atel. snaha o podporu jejich
komunikaci mezi sebou navzf$em. Pan Hlavica tdZ sddlil, Le lrKA zajtistila n6stdnky pro jednotlivd
dleny AKA, na kter6 budou umist'ov6ny plakdty o jednotlivlfch akcf AKA a kter6 navrhl dlenrim
vyvdsit na vhodn6m mistd v jejich sfdlech. Upozomil tei na z(im& o v)'tvofeni internfch



facebookovych str6nek mezi zamdstnanci dlenfi AKA, na kter''lch by b'yly Siieny informace o akcich
AKA v prubdhu roku.

Pot6 vystoupil pan Ondiej Novdk s Zddosti o vEtSi a aktivn6j5.l sdileni informaci mezi dleny AKA a

o sdileni kontaktti mezi dleny, kter6 jsou nynf mnohdy jiZ neaktu6lnf .

Pan Hlavica pot6 pokradoval na tdma publicity AKA a uvecll, Ze v ,AKA lydala za tento rok 31

tiskovfch zprdv, kter6 byly publikovany v rimci rtnnych medif. Vyzd,rihl vyzkumy, kter6 vytvoiila
Asociace medirilnich agentur a jeL se tykaly dinnosti reklamnich agentur.

Piedseda VH nechal o schv6leni zpriwy o dinnosti Prezidia hlasovat s r,lfsledkem:

PRO: 100% PROTI: nikdo ZDRZELI SE: NiKdO

Zprdva o iinnosti Prezidia bvla schvflena.

6. Rozhodnuti o vstupu AKA do PIAF, a.s.

Martin Kldo prezentoval situaci ohlednd PIAF, a.s. a sddlil, Ze festival a tim i majetkovy podil
v obchodni korporaci je moZno pievzit. Uvedl, Ze AKA mh zhjem podil pievzit a niislednd
umoiovat ztrfrtu PIAF. Zdtraznrl skutednost, Ze festival PJAF je na vzestupu a m6 potenci6l
finandniho profitu, a to piedeviim za situace zapojeni v5ech dlenri AIKA do pl6nov:ini a realizace
festivalu.

Pan Kldo pot6 upozomil na moLn6 rrzika majetkov6ho vstupu do PIIIF a uvedl, Le by dinnost na
festivalu nejspi5e odv6ddla pozornost od dal5ich projektri AKA. Zdtttazndno, Ze by bylo ztihodno
ponechat st6vajici management PIAF a zajistit odpovidajici a funkdnf model iizeni PIAF ze strany
AKA. Provedenou kontrolou finandnich knih nebyly zjiStdny ir,6dne probldmy a v soudasn6 dobd se

pracuje na due diligence majetkov6ho vstupu AKA do PIAF.

Pan Nov6k sd6luje, Le je tieba do valn6 hromady, kter6 se budr: konat rra jaie 2018, rozhodnovt, zda
vribec dojde kpievzeti PIAF, a.s. a jak;fm zpfisobem. Diie zdfirazndno, Le cilem tdto valnd hromady
neni rozhodnout o vstupu do PIAF, ale o rozhodnuti o dal5im postupu r,'dan6 v6ci.

ZdfrraznEno, Ze PIAF bude nad6le fungovat ve spolupr6ci Blue events it mh i schv6leny rozpodet na
rok 2018.

N6slednd probdhla diskuze na dan6 tdmamezi piitomnymi dlerLy AKA:

Pracovni skupina SoutdZe doporudila VH posvdtit hlasov6nimL pokradov6nf procesu pievzeti PIAF
s tim, Le finitlni rozhodnuti bude udindno na jarni valn6 hromacld po piedloZeni v5ech podkladri.

Jan Binar zdtraznil, Ze soudasn6 podoba PIAF nemusi by trval6. Siln6 znadka poskytuje prostor

pro dal5i vyvoj podle potieb trhu.

Karel Duchek v diskusi upozomil, Ze AKA nem6 niistroje l<iizeni tak velkdho projektu. PIAF
potiebuje silndho vlastnika - vizion(ie, ktery projekt povede <lii, a tim nemriZe byt spolek jako je

AKA. Soudasnd zdiraznil, Ze PIAF neni iiditelnlf jako napiiklad EFFIE, coL je soutdZ mnohem

men5iho rozsahu.



Marek Hlavica upozornil, Ze PIAF, a.s. je samostatn6 spolednost s vlastnim managementem a tak je
tieba k ni piistupovat.

Jan Binar sddlil valn6 lrromadd, Le pro fin61ni rozhodnuti ke vstupuL piipravf apari$ a prezidium
AKA stiednddobou vizi PIAF a zpfisob, jakym bude PIAF iize:n ze strany AKA.

Piedseda VH potd nechal hlasovat o tom, zda md b1.t dle prr;zentovan6ho harmonogramu spu5tdn
proces piipravy majetkov6ho pievzeti PIAFu dle prezentovand nabidky vlastnika, po procesni,
obchodni aprdvni str6nce s vysledkem:

PRO: 46 hlasri PROTI: 5 hlasri ZDRZELI SE: 6 hiasri

Rozhodnutf o spu5tdnf procesu pifpravy maietkovdho pievzeti PIAFu dle prezentovan6
nabfdkv vlastnika. po procesni. obchodnf a prdvni strfnce lbvlo schvfleno.

5. Rozpoiet a pl6n AKA a AftA s, spol. s r.o. na roik 2018

6.1. Piedseda VH piedloZil niivrh rozpodtu a pl6nu AKA na rok 2018, kter;f byl zasliln dlentim
piedem a navrhl, aby byl schv6len. O tomto n6vrhu bylo hlasorzdno s nlrsledujicfm v;;isledkem:

PRO: 50 hlasfr PROTI:nikdo ZDRLELI SE: 7 hIASfI

Rozpoiet a pl6n AKA na rok 2018 bvl schvrllen.

6.2. Piedseda VH piedloZil n6vrh rozpodtu a pl6nu ARA s, spol. s r.o. na rok 2018, kterf byl zaslin
dlenrim piedem a navrhl, aby byl schvSlen. O tomto n6vrhu bylo hlasov6no s n6sledujicim
vysledkem:

PRO: 50 hlast

Rozpoiet a pl6n ARA s. snol. s r.o. na rok 2018 bvl schvdlen.

7. Certifikace ilenskfch agentur AKA

Pan Hlavica referoval o certifikaci dlenri AKA a upozornil, ii:e ze strany AKA bude doch|zet ke
kontrol6m certifikaci. V piipadd zji5tdni nedostatkri budou .jednotlivi dlenov6 vyzvini k jejich
odstrandni. Certifik6t bude vystavov6n na dobu dvou let. Zimil:r o vytvoieni jasn6ho a pruhledn6ho
certifikov6ni v5ech dlenti AKA, aby tato skutednost mohla blfrt drile prezentov6na klientfim a v
mediich.

8. ZhvEr

Vzhledem k tomu, ie jiL nebyly Lddne dal5i n6vrhy k projednirf, pan Hlavica poddkoval
piitomnym za tdasta VH v 1 1 :5 t h ukondil.

PROTI:nikdo ZDRZELI SE: 7 hlasti



.,..j.\.
AK Mgr. !;l,enast\bovd

Zf4>is ovdiil dne 24.1 1.2017

Petr La5tovl<a, ov6iovatel
i.s. Mgr.zPavel Schreiber
(zakanceliti)

24.11.2017

aln6 hromaLdy


